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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy folyamatos legyen a tűzifa ellátás - a jövőre
is gondolva? Kívánják-e fokozni a korábban lecsupaszított területeken a faültetést? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt években megszokotthoz képest szokatlanul fagyos tél komoly nehézségeke t
okoz a hagyományos tüzel őanyaggal, különösen a tűzifával fűtők körében. Számtalan helyrő l
kaptam jelzést arra vonatkozóan, hogy gyakorlatilag nem, vagy csak horribilis áron lehe t
tűzifához jutni . Többen próbálják elektromos árammal pótolni a fűtést, az viszont még
nagyobb költségekkel jár. Az erdészetek hetek múlva tudják szállítani a kifizetett t űzifát . A
fakitermelést és így az értékesítést is nehezíti az időjárás, az elmúlt időszak havazásai
hátráltatták a szállítást is .

A fentebb említett árammal történ ő fűtés esetében kb. háromszoros árat kell fizetni
ugyanazért a hőért, de a kedvezményes B-tarifa — „éjszakai áram” — is a gáz árának a
másfélszerese. A Tigáz sajtószóviv őjének a hírekben megjelent tájékoztatása szerint az
átlagos fogyasztáshoz képest január első 2,5 hetében a Tigáz vezetékhálózatán a fogyasztás
mintegy 40 százalékkal emelkedett . Ezzel párhuzamosan egyre több helyrő l jelzik : a szociális
tűzifát kiosztották, ám a tartós mínuszok miatt az önkormányzatok kénytelenek további tüzel ő
beszerzésérő l gondoskodni .

Holoda Attila, a második Orbán-kormány volt energetikáért felel ős helyette s
államtitkára szerint a kormányzati támogatások miatt elterjedt biomassza-er őművek egész
erdőrészeket irtottak ki, ám ezeket nem ültették újra . Az erdők korábbi kifosztásának hatásai
pedig ma is jelentkeznek . A Mátrában magam is megfigyeltem, hogy nagy területen tűnt el az
erdő , ám ültetésekkel nem igazán találkoztam .



Tisztelt Miniszter Úr !

Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy folyamatosan és megfelelő áron jussanak a
polgárok tűzifához az ország minden területén - a jöv őre is gondolva? Kívánják-e fokozni a
korábban lecsupaszított területeken a faültetést ?
Az időjárás-előrejelzések szerint ugyan február els ő felében várható némi enyhülés, ám az t
követően újra tartósan nulla fok alá süllyedhet a hőmérséklet. Különösen vidéken még mindig
legtöbben fával tüzelnek, így a t űzifa hiány akár emberi életeket is követelhet .

Felelős hozzáállásában bízva, várom az ügy érdekében tett hatékony intézkedéseit és a
kérdésemre adott megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . január 25 .
Tisztelettel,

ider Tamás
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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